

Authorization of Agent	توكيل
I/ we: [INSERT APPLICANT NAME]	أنا الموقع
Of: [INSERT APPLICANT'S ADDRESS]	المقيم في:
<p>Have appointed: Alyafi IP Group - SHJ. BR (license number: 730443), P.O.Box:83900, United Arab Emirates &amp; Alyafi IP Group - LLC (license number: 730443), P.O.Box:83900, United Arab Emirates &amp; MRIP CONSULTANTS L.L.C, Emirates Towers - Level 41, Office No.: 4101-03, Dubai, UAE Pobox – 31303 MRIP Inc of address: RAK UAE, &amp; MRIP Inc of address: Dubai UAE, and Alyafi Intellectual Property SPC of address: Ruwi Muttrah Muscat Governorate P.O. Box: 192 Postal code: 112, jointly and individually.</p>	<p>قد عينت شركة اليافي أي بي غروب - الشارقة (رخصة رقم: 730443) ص.ب:83900، الامارات العربية المتحدة، و شركة اليافي أي بي غروب - ل ل سي (رخصة رقم: 730443) ص.ب:83900، الامارات العربية المتحدة، و شركة موريب للإستشارات ش.ذ.م.م أبراج الإمارات الطابق 41 مكتب رقم: 4101-03 دبي الامارات العربية المتحدة، ص.ب. 31303 و شركة أم آر أي بيه إنك وعنوانها: راك الإمارات وأم آر أي بيه إنك وعنوانها: دبي الامارات العربية المتحدة، وشركة اليافي للملكية الفكرية ش س و وعنوانها: روي مطرح محافظة مسقط ص.ب. 192 الرمز البريدي 112، منفردين أو مجتمعين</p>
To act as my / our agents in: Sultanate of Oman	ليكونوا وكلاء عني في: سلطنة عمان
For all Intellectual property matters of trademarks, patents, designs, and copy rights.	لأجل جميع أمور الملكية الفكرية من علامات تجارية وبراءات إختراع ونماذج صناعية وحقوق الطبع والتأليف.
<p>And I/ we request that all notices requisitions, communications and certificates relating thereto may be sent to the said agents at the following address, which is also my/ our address for services.</p> <p>P.O. Box: 192, Postal code: 112</p>	<p>وأرجو أن ترسل جميع الإخطارات والمكاتبات والشهادات وغيرها التي تتعلق بهذا الموضوع للوكيل المذكور في العنوان التالي الذي إتخذته أيضاً عنواناً للتبليغ</p> <p>ص.ب. 192، الرمز البريدي 112</p>
I / We hereby undertake to give to the department of any change in my/ our address for mentioned above during the period of protection.	وأتعهد بان أخطر القسم عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين أعلاه أثناء مدة الحماية القانونية.
I/we authorize the said agents to appoint a lawyer(s) to represent me/us and act on my/our behalf in all cases including those related to all my/our Trademark, Patent and Design issues, filed by or against me/us in front of all the courts in Oman and in representing me/us before all governmental and non-governmental entities including the Ministry of Commerce and Industry in Oman, and in preparing, signing, issuing and filing documents and showing up in court's hearings, and in admitting, waiving or compromising and settling my/our rights and obligations in respect of the said cases, claims and suits or arbitrating in them and in dropping claims and abandoning proceedings. And in	<p>وأصرح للوكيل المذكور أن يعين محامين لتمثيلي والنيابة عني في جميع القضايا التي ترفع من قبلي أو ضدي أمام جميع المحاكم في سلطنة عمان على إختلاف أنواعها ودرجاتها، بما في ذلك جميع القضايا المتعلقة بالعلامات التجارية وبراءات الإختراع والتصاميم الصناعية المملوكة لي، كما له الحق في تفويض المحامين لتمثيلي أمام جميع الوزارات والدوائر الحكومية والغير حكومية بما فيها وزارة التجارة والصناعة في سلطنة عمان، ولهم حق التوقيع على المستندات وحضور الجلسات والمرافعة والدفاع عني. وكذا في تمثيلي والنيابة عني بخصوص الإقرار بالدين والإبراء منه وتسلم الحقوق واعطاء المخالصات والتحكيم والمخالصة والمصالحة وشطب الدعاوي والتنازل عنها وترك الخصومة فيها، وإنكار الخطوط والأختام والتوقيعات والطعن فيها بالتزوير أو بأي طريق آخر، ولهم الحق في</p>

<p>denying the handwritings, seals and signatures or documents of the opponent and challenging them on the grounds of forgery, and in applying for the appointment of experts or objecting to them or in receiving the judgments to be passed in favor or against me/us and executing them by receiving or paying their amounts or challenging them by way of appeal or cassation, and in paying charges, bails and receiving disbursements and amounts left in courts' treasury, and in taking and addressing conclusive / supplementary oath, and in representing me/us in front of the Police, the Public Prosecution in all complaints, and claims instituted by or against me/us, in filing reports and check reports, attending interrogations and receiving its copies, and in appointing another attorney in some or all the matters that they are authorized to do by this power of attorney, and to alter and amend any document, to maintain the matter the subject hereof in force.</p> <p>Signed in: [WHERE WAS THE POA SIGNED]</p>	<p>تقديم الأدلة وطلب تعيين الخبراء وردهم والحضور أمامهم وابداء الأقوال واستلام الاحكام وتنفيذها بدفع او استلام مبلغها والتقارير بالمعارضة والاستئناف والتمييز وسحب الأحكام وتقديم المذكرات. وللوكيل الحق في دفع الرسوم والأمانات والكفالات وصرفها، وصراف المبالغ المودعة باسمي أو على ذمتي بخزائن المحاكم وجهات الإدارة المختلفة، وللوكيل توجيه اليمين المتممة واليمين الحاسمة وردهما، وللوكيل الحق في الحضور أمام الشرطة والنيابة العامة وتقديم البلاغات الخاصة بالشيكات وحضور التحقيقات واستلام صور المحاضر وغيرها. وله الحق في توكيل الغير في كل أو بعض ما تضمنه هذا التوكيل، وأن يقوم بتعديل وتصحيح أي مستند وأن يعمل على أن يستمر تسجيلي نافذاً.</p> <p>تحرير ا في:</p>
<p>This day of [INSERT DATE – DD-MMM-YYYY]</p>	<p>في تاريخ:</p>
<p>Signature: [SIGNATURE OF REPRESENTATIVE]</p>	<p>التوقيع:</p>
<p>Name and position: [NAME IN BLOCK LETTERS] [POSITION]</p>	<p>إسم وصفة الموقع:</p>